

STRUCTURED PRODUCTS

Structured products are investment products that are designed by combining assets linked to interest rates (example: Zero Coupon Bonds) with derivatives linked to one or more underlying assets. Structured Products facilitate highly customized risk-return objectives thus providing investors an opportunity to participate in financial markets based on their investment objectives. Depending upon the risk-return objective, Structured Products may be tailored as 100% Capital Protected/ Partial Capital Protected Structured Products or Non-Capital Guaranteed Structured Products.

المنتجات المهيكلة

المنتجات المهيكلة هي منتجات استثمارية تم تصميمها من خلال الجمع بين الأصول المرتبطة بأسعار الفائدة (على سبيل المثال: سندات القسيمة الصفرية) مع المشتقات المرتبطة بواحد أو أكثر من الأصول الأساسية. توفر المنتجات المهيكلة عائد مخاطر مخصص بدرجة عالية، مما يوفر للمستثمرين فرصة المشاركة في الأسواق المالية بناءً على أهدافهم الاستثمارية. اعتماداً على غرض المخاطرة والعائد، قد يتم تصميم المنتجات المهيكلة على أنها منتجات محمية برأس المال بنسبة 100% / محمية برأس المال جزئياً أو المنتجات المهيكلة الغير مضمونة برأس المال.

Minimum Investment Amount	Kindly refer to specific structured product term sheet for additional information / further details يرجى مراجعة الشروط المحددة للمنتج المهيكل للحصول على المعلومات الإضافية والتفاصيل الخاصة بالمنتج	المبلغ الأدنى للاستثمار
Issuer details		تفاصيل جهة الإصدار
Capital Protection		حماية رأس المال
Trade Date		موعد المبادلة
Maturity Date		تاريخ الاستحقاق
Currency		العملة
Underlying		الأساسيات
Tenor		المدة
Payout structure / Underlying performance		هيكل الدفع / الأداء الأساسي
Product features, advantages & disadvantages		مميزات المنتج، المزايا، والعيوب
Scenario Analysis		تحليل السيناريو

Cooling off Period

Investment in the Structured Product is time and price sensitive and dependent on the product pricing on the relevant transaction date. Thus, a Cooling-off Period will not apply for such products.

فترة التهدئة/ إلغاء الشراء

يعتبر الاستثمار في المنتج المهيكل حساساً للوقت والسعر ويعتمد على تسعير المنتج في تاريخ المعاملة ذات الصلة. وبالتالي، لن يتم تطبيق فترة تهدئة/ إلغاء شراء على هذه المنتجات.

Customer Responsibilities and Obligations

You need to:

- Review this document and all other terms & conditions set out in the Structured Product Term sheet.
- Review the Scenario analysis/ illustrations provided in the Structured Product Term sheet.
- Notify the Bank in writing if there is a change in your employment or income details, contact details, residential status, identification details, financial details or any other material information as declared in the application form.

مسؤوليات والتزامات العميل

أنتم بحاجة إلى:

- مراجعة هذا المستند وجميع البنود والشروط الأخرى المنصوص عليها في قسم الشروط للمنتج المهيكل.
- مراجعة تحليل السيناريو/ الرسوم التوضيحية الواردة في قسم شروط المنتج المهيكل.
- إخطار البنك كتابياً إذا كان هناك تغيير في تفاصيل الوظيفة أو الدخل، تفاصيل الاتصال، الحالة السكنية، تفاصيل الهوية، التفاصيل المالية أو أي معلومات أخرى قد تم إعلانها في نموذج الطلب.

Key Fees and Charges

I/ We are aware and provide my/ our consent that:

- The Bank may charge an upfront fee/sales charge of up to 5% of the gross investment amount on the transaction date, declared to me/us at the time of opting to invest in the Structured Product.
- The Bank may charge a redemption fee of up to 5% of the redemption amount at the time of redemption of the investment, as defined in the Issue Documentation and/or Service & Price Guide. The redemption fee shall be deducted from the redemption amount.
- The Bank may receive a commission of up to 5% from the provider/ issuer of the Structured Product for undertaking distribution activity of the Structured Product.

الرسوم والنفقات الرئيسية

أنا/ نحن ندرك وأوافق/ نوافق على ما يلي:

- يجوز للبنك فرض رسوم/ رسوم مبيعات مقدمة تصل إلى 5% من إجمالي مبلغ الاستثمار في تاريخ المعاملة، والإعلان عنها لي / لنا في وقت اختيار الاستثمار للمنتج المهيكل.
- يجوز للبنك فرض رسوم استرداد تصل إلى 5% من مبلغ الاسترداد في وقت استرداد الاستثمار، على النحو المحدد في وثائق الإصدار و/ أو دليل الخدمات والأسعار. يتم خصم رسوم الاسترداد من مبلغ الاسترداد.
- قد يحصل البنك على عمولة تصل إلى 5% من مزدود/ مُصدر المنتج المهيكل لمباشرة نشاط توزيع المنتج المهيكل.

VAT at the current rate of 5% will be levied on the Bank's fees and charges, as applicable under UAE law.

سيتم فرض ضريبة القيمة المضافة بالمعدل الحالي البالغ 5% على رسوم وتكاليف البنك، كما هو مطبق بموجب قانون دولة الإمارات العربية المتحدة.

Warnings

- The issuer for the product may be RAKBANK or a Third party issuer (as defined in the Product Term sheet).
- The Investment is designed for potential investors who are comfortable with the credit risk of the Issuer (as defined in the product term sheet), the terms of the Investment, and the associated risks outlined in the product term sheet.
- The Investment may not be Capital Protected and may result in complete loss of Principal / Investment Amount
- If you invest in this product, you may lose some, all or more than the amount of money you invested.
- If you cash in your investment post signing this agreement, you may lose some or all of the money you invest and incur early redemption fees as detailed out in this form.
- If you invest in this product, you may not have any access to your money until the product matures.
- Early redemption price for the product shall be determined by the issuer on the transaction date.
- Past performance is not a reliable guide to future performance and any figures provided by the Bank during discussion are estimates / examples only. They are not a reliable guide to the future performance of this investment.
- Please note that RAKBANK does not provide financial advice. In case of any doubt or if you require any further clarity, we strongly recommend seeking professional advice from a qualified independent financial advisor.

تحذيرات

- قد يكون مُصدر المنتج هو راك بنك أو طرف ثالث (على النحو المحدد في شروط المنتج).
- تم تصميم الإستثمار للمستثمرين المحتملون والقابلين لمخاطر الإئتمان الخاصة من الجهة المصدرة (على النحو المحدد في شروط المنتج)، شروط الإستثمار، والمخاطر المرتبطة والموضحة في شروط المنتج.
- قد لا يكون الإستثمار محمياً برأس المال وقد يؤدي إلى خسارة كاملة للمبلغ الأساسي/ مبلغ الإستثمار.
- إذا استثمرتم في هذا المنتج، قد تخسرون بعضاً أو كل أو أكثر من مبلغ رأس المال الذي استثمرتم به.
- إذا سحبتكم الإستثمار نقداً بعد التوقيع على الإتفاقية، فقد تخسرون بعضاً أو كل الأموال التي استثمرتم به و تتحملون رسوم الإسترداد المبكر كما هو مفصل في هذا النموذج.
- إذا استثمرتم في هذا المنتج، فقد لا تتمكنوا من الوصول إلى أموالكم حتى الاستحقاق الكامل للمنتج.
- قد يتم تحديد سعر الإسترداد المبكر للمنتج من قبل المُصدر في تاريخ المعاملة.
- الأداء السابق للمنتج ليس دليلاً موثقاً به للأداء المستقبلي وأي أرقام يقدمها البنك أثناء المناقشة هي تقديرات / أمثلة فقط. فهي ليست دليلاً موثقاً به للأداء المستقبلي لهذا الإستثمار.
- يرجى الملاحظة بأن راك بنك لا يقدم مشورة مالية. في حالة وجود أي شك أو إذا كنت بحاجة إلى مزيد من الوضوح، فإننا نوصي بطلب مشورة مهنية من مستشار مالي مستقل مؤهل.

I / We confirm that I / We have been provided with this Key Fact Statement prior to my / our application for investment in Structured Products and have read and understood this Key Fact Statement.

أؤكد / نؤكد أنه تم تزويدي/ تزويدنا بملخص الحقائق الرئيسية هذا قبل تقديم طلبي / طلبنا للإستثمار في المنتجات المهيكلة، وقد قرأت / قرأنا وفهمت / فهمنا ملخص الحقائق الرئيسية هذا.

I / We confirm that I / We have been provided with alternative rates for similar investment horizon on fixed deposit products offered by RAKBANK, as per details available on the website www.rakbank.ae and I / We confirm that I / We have done an independent review of other products for similar investment horizon available in the market.

أؤكد / نؤكد أنه تم تزويدي/ تزويدنا بمعدلات بديلة لآفاق استثمارية مماثلة على منتجات الودائع الثابتة التي يقدمها راك بنك، وفقاً للتفاصيل المتاحة على الموقع الإلكتروني www.rakbank.ae وأنا / نحن أؤكد / نؤكد بأنني / بأننا قمنا بإجراء مراجعة مستقلة للمنتجات الأخرى لفرص الإستثمار المماثلة المتاحة في السوق.

Name

الاسم

Date

التاريخ

Signature

التوقيع

For feedback or complaints, email contactus@rakbank.ae, call 04 213 0000, or visit our website.

لأي ملاحظات أو للشكاوي، تواصل معنا عبر contactus@rakbank.ae أو قم بزيارة موقعنا على الإنترنت.